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Protokół z posiedzenia komisji 

Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

z 26 stycznia 2016 r.   

======================================================================

Tryb  zwołania: Komisja  zwołana  przez Przewodniczącą  Rady Miejskiej,  w związku z materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita

Porządek obrad: 

 Opieka  zdrowotna  na  terenie  miasta  Czeladź-  informacja  z  realizacji  zadań  rehabilitacji  
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.

  Zapoznanie z aktualną sytuacją ZOZ - Szpital Powiatowy.

 Opiniowanie materiałów sesyjnych 

Czas trwania posiedzenia: 0:45 (14:00 do 14:45) 

Frekwencja Radnych:

 Marian Kita

 Janina Wcisło

 Włodzimierz Jaros

 Marek Jarno

 Katarzyna Pilc

Nieobecni Radni:

 Ireneusz Gawroński

 Marek Kocoń

Kierownictwo Urzędu: 

 Burmistrz ds. Społecznych Beata Zawiła
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 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 
Pozostałe osoby obecne na posiedzeniu komisji:

 Dyrektor ZOZ – J. Kołacz 

 Dyrektor ZBK – Ewa Kiedżyn 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy  materiał.

M.Kita - serdecznie witam po paru miesiącach mojej nieobecności. Chciełem podziękować Panu 
przewodniczącemu Włodzimierzowi że przez pare miesięcy mnie zatąpił, witam Panią Burmistrz, 
Panią Naczelnik witam Pana Dykrektora Kołacza. 

Porządek mamy nastepujacy.

 Opieka  zdrowotna  na  terenie  miasta  Czeladź-  informacja  z  realizacji  zadań  rehabilitacji
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.

  Zapoznanie z aktualną sytuacją ZOZ - Szpital Powiatowy.

 Opiniowanie materiałów sesyjnych 

Chciałbym na początku Pana Dyrektora prosić o wypowiedź, a potem pytania państwa radnych. 

J. Kołacz – dziekuję bardzo za zaproszenie, dalej funkcjonujemy w dwóch lokalizacjach, Będzin i 
Czeladź, na lata 2016, 2017 został opracowany program ze względów ekonomicznych, żeby ostry 
dyżur był tylko w jednym obiekcie. Szpital Czeladzki będzie tym szpitalem ostro dużurowym. Do 
Będzina będzie należeć rehabilitacja. To w efekcie ma przynieść jeden blok operacyjny w Czeladzi, w 
Będzinie ma być utrzymywany tylko jeden obiekt i tam będą się też utrzymywać przychodnie przy 
szpitalne.  W związku z powyższym przygotowaliśmy projekt i rada spoleczna akceptuje ten pomysł. 
Zmiany te zostały przedstawione w wojewódzkim sanepidzie, po wizji lokalnej sanepid pozytywnie 
opiniuje te zmiany.  Te zmiany opiewają na kwote 1 mln zł, funkcjonował by szpital czeladzki czyli ten 
ostro dyżurowy natomiast Będzin jako szpital planowy, to w efekcie ma przynieść oszczędności rzędu 
5 mln zł jeżeli nie zmieni się to będzie ciężko. Co miesiąc notujemy strate 500 tys zł, zoobowiązania 
zakładu wynoszą za 2015 rok 35 434 000 zł  wymagalne 18,5 mln zł. Tak przedtsawia się sytuacja 
finansowa, zredukowaliśmy zatrudnienie pomniejszając o 40 osób w przyszły roku znowu odejdzie 10 
osób ze względu na emeryture, bądź samo rozwiązanie przez pracownika umowy. Od Pana jurka 
owsiaka dostaliśmy ponad 500 tys. na sprzęt.  Chce żebyście państwo wiedzieli że nasze szpitale 
korzystają z wielkiej orkiestry świątecznej pomocy.  

M. Kita - dziękuję Panu bardzo. 

J. Wcisło – jak jest z opieka rehabilitacyjna, jest szansa żeby była też w sobote?

2/4



SE-RM.0012.5.2016

Dyrektor- jeżeli jest w szpitalu personel musi się zajac. W sobotę i w  niedzielę  jest tylko obsługa 
pielegniarska. Funkcjonuje tylko ogólnoustrojowa rehabilitacja.

J. Wcisło – miałam informację od mieszkańców że 2 pielegniarki na oddzial to mało.

Dyrektor – nie ma takiej możliwości że są 2, ale w nocy minimum są 2 a w dzień jest ich więcej. Nie 
ma pojedynczej obsady.  Cykl jest taki że panie pracują po 12 godzin dwa dni a potem maja 2 dni 
wolnego.

W. Jaros – czy zbieranie podpisu przez mieszkanców Będzina ma jakies znaczenie?

Dyrektor – ja jeszcze raz chce podkreślić to nie jest likwidacja, a samorząd niestety ani złotówką się 
nie dołożył. Też pracownicy w Będzinie zbierali podpisy bo się boja o swoje etaty. Mieszkańcy też byli  
wprowadzani w błąd bo podpisywali liste czy są za likwidacją szpitala, a likwidacji nie ma tylko zmiana 
organizacyjna.  

K. Pilc – ilu państwo zwolnicie pracowników?

Dyrektor – lekarzy mamy na styk więc nie, pielęgniarek też nie, bardzo dużo osób mamy 
zatrudnionych na umowę zastępstwo. 

M. Kita – ja uważam że jest to krok w bardzo dobrym kierunku jest Pan od paru lat Dyrektorem więc 
Pan wie najlepiej. Sam w szpitalu przepracowałem kilka dobrych lat. Dziękuję raz jeszcze. 

M. Kita – teraz będę prosił Panią Naczelnik o wypowiedź. Proszę o pytania do Pani Naczelnik, proszę 
mi powiedzieć zalety i wady na temat takiego wyjazdu.

J. Wcisło – same zalety, w tej chwili są wyjazdy pociągiem, to była grupa osób jeżdżących na wózkach. 

M. Ochenduszko-Ludwik – rodzice jako opiekunowie też jadą, ale dostają mniejsze dofinansowanie. 

M. Kita – powinno być więcej takich miejsc dla osób niepełnosprawnych. Jakie efekty rehabilitacyjne 
widziała Pani po turnusie?

J. Wcisło – różnie u różnych osób. Na pewno potrzebny jest taki wyjazd. 

K. Pilc – chodzi mi o mieszkance na Piłsudskiego, Pani mieszka na 4 piętrze, prosiliśmy o łagodne 
zjazdy dla wózka inwalidzkiego. 

M. Ochenduszko-Ludwik – można się udać do pefronu na Krasickiego w Bedzinie. 

K. Pilc - a mops?

M.Ochenduszko-Ludwik – w sprawie barier architektonicznych to nie.

K. Pilc – rozumiem. 

W. Jaros – czy my jesteśmy w posiadaniu jakie zawody mają osoby niepełnosprawne?
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M.Ochenduszko-Ludwik  – ludzie sami zabiegają o orzecznie niepełnosprawnych, takich informacji 
komisja nie zbiera o zawodach. Statystki mówią że 4,8 % osób niepełnosprawnych  jest czynnych 
zawodowo w Polsce.

M. Kita – dziękuję bardzo. Jak wyglada w naszych zasobach sprawa piwnic zejścia czy są poręcze 
trzeba by napisać do spółdzielni, proszę Panią Naczelnik o napisanie do spoldzielni.   

K. Pilc – czy była by możliwość zaprosić na następne spotkanie Pana prezesa spółdzielni,  mam tylko 
obiecywane a nie wiem czy będzie to zrobione. 

M. Kita – ja bym proponował żeby dodać  dodatkowy punkt likwidacja barier architektonicznych.

K. Pilc – na osiedlu Piłsudskiego to wszystko bardzo kuleje. 

M. Kita -  zgodnie z tym co tutaj wnioskuje Pani Pilc dodamy w lutym punkt „likwidacja barier 
architektonicznych”.

M. Kita – wniosek jeszcze na koniec żeby Pan Włodzimierz Jaros był zastepcą

Głosujemy nad wnioskiem

Za – 4 

Przeciw – 0

Wstrz – 0  

M. Kita – dziękuję zamykam posiedzenia. 

Protokołował Mateusz Bochenek

Przewodniczący   

Marian Kita       

Data napisania protokołu :4 lutego 2016 r.

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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